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هيچ عملى نزد خداوند، محبوب تر از نماز نيست، پس هيچ كار 
دنيايى شما را در وقت نماز به خود مشغول ندارد

گروهفرهنگوهنر:دبیر سی ونهمین جشنواره فیلم فجر در 
نشستی رسانه ای، آخرین جزئیات از کیفیت برگزاری این دوره 

جشنواره را تشریح کرد. 
 این نشست به دلیل رعایت پروتکل های بهداشتی به صورت 
زنده از بسترهای ارتباطی جشنواره در فضای مجازی پخش شد. 
سیدمحمدمهدی طباطبایی نژاد  در آغاز این نشست گفت: با 
کاهش آمار درگیرشدگان به کرونا و مبتلایان، شرایط کشور رو 
به بهبودی رفت و سینماها باز شدند و امروز این امکان را داریم 
که در سطح صاحبان آثار و منتقدان و مردم جشنواره فجر را 
برگزار کنیم. در تهران 70 سالن، 30 استان و همچنین در ۵ 

منطقه آزاد، جشنواره به طور کامل برگزار می شود. 
وی افزود: س��ال های گذش��ته ما فیلم های جشنواره را به 
تفکیک برای اس��تان ها می فرستادیم و به هر استان 10 فیلم 
ارس��ال می شد اما امسال در یک شرایط عادلانه علاقه مندان 
می توانن��د همه آثار را در تمام اس��تان ها ببینن��د و در آرای 

مردمی شرکت کنند. 
دبیر جشنواره فیلم فجر ادامه داد: ما 1۶ اثر را برای نمایش 
انتخاب کردیم و از ابتدا گفته بودیم فیلم ها برای سیمرغ مورد 
داوری قرار می گیرند؛ مثل هر سال نیست، طبق زمان بندی ای 
که داشتیم باید ۲ روز را کمتر می کردیم. جمع بندی ما این بود 
که این می تواند حسن داشته باشد و ۲ روز آخر را به بهترین فیلم 
اول و بهترین فیلم جشنواره اختصاص بدهیم و این فیلم ها مرور 

شود. تعداد آثار به گونه ای نبود که 10 روز پر شود. 
طباطبایی نژاد درباره فروش بلیت هم گفت: همه تمهیدات 
در س��مفا در نظر گرفته شده اس��ت؛ فروش برای کارت های 
مهمان شروع شده و شرایط لازم و هر آنچه را که باید به لحاظ 
بهداشتی مهیا می کردیم انجام شده است. دوستان ما در سمفا 

و سامانه های فروش فعالیت اجرایی را پیش می برند. 
فرآینداخذآرایمردمی ■

دبیر سی ونهمین جشنواره فیلم فجر درباره آرای مردمی این 
دوره هم گفت: آرای مردمی انجام می شود. تمام کسانی که وارد 
سامانه می شوند کدی دریافت می کنند و بعد از سانس هم برای 
آنها کدی ارسال می شود که با رجوع به سمفا می توانند به فیلم 

موردنظر خود رای بدهند. 
وی درباره فرصت دادن به فیلم های خارج از مسابقه برای 
اکران در ایام جش��نواره هم گفت: اگر می خواس��تیم آثاری را 
خارج از مسابقه به نمایش بگذاریم باید کار را از صبح شروع 
می کردیم، چون زمان ناهار و اقامه نماز دوستان دچار مشکل 
می شد. از این رو باید صبح سانسی را مقرر می کردیم که این 
امر هم از نظر پروتکل ها مش��کل داشت، ضمن اینکه انتخاب 
آثار جامانده از بخش مسابقه کار دشواری بود؛ هر راهی انتخاب 
می کردیم باز عده ای معترض می شدند، بنابراین بهتر است از 

این کار صرف نظر کنیم. 
جشنوارهنبایدبه»اکران«تبدیلشود ■

دبیر جشنواره فیلم فجر درباره شرایط اقتصادی نامطلوب 
س��ینماداران هم گفت: سالن های زیادی در فضای جشنواره 
حضور دارند، در استان ها هم چنین است. در تهران حدود 90 
اکران در س��ینماها رخ می دهد، البته برخی نسبت به همین 
تعداد هم انتقاد می کنند. اینکه جشنواره را به اکران بدل کنیم 

موضوع درستی نیست. 

شرایطاکران»قاتلووحشی«فراهمشوداستقبالمیکنیم ■
طباطبایی نژاد درباره مشکل شرعی »قاتل و وحشی« و امکان 
صدور مجوز نمایش آن تنها برای بانوان هم گفت: این در حوزه 
تصمیم جشنواره فجر نیست، اگر اداره کل نظارت و سازمان 

سینمایی امکان نمایش فیلم را در جشنواره 
فراهم کنند به هر شکلی که ممکن باشد 
استقبال می کنیم ولی شرط این است که 
مجوز را به ما بدهند. این موضوع در اختیار 

من نیست. 
وی درباره بودجه این دوره جش��نواره 
نی��ز بیان ک��رد: حامی مالی جش��نواره با 
نیمی از حضور، ش��هرداری تهران است و 
غیر از ش��هرداری، حامی دیگری نداریم. 
هزینه ها در یک س��ال اخیر افزایش یافته 
ولی ت��لاش می کنیم ب��ا کمترین هزینه 
جش��نواره را برگ��زار کنیم. ب��رای اکران 

فیلم در شهرس��تان ها برای 1۶ فیلم بالغ بر یک میلیارد باید 
ب��ه تهیه کنندگان بپردازیم، نزدیک به یک میلیارد هم هزینه 
جوایز اس��ت. بعد از جشنواره مجموع هزینه های جشنواره را 

اعلام می کنیم. 
طباطبایی نژاد درباره تضمین رعایت پروتکل های بهداشتی 
هم اظهار کرد: از پروتکل ها همه دوستان مطلع هستند و ما هم 
به سینماها درباره این موضوع اطلاع داده ایم؛ تب سنجی، الزام 
استفاده از ماسک، ضدعفونی سالن ها، تغییر هوا در بین سانس ها 
از جمله این موارد است. در برج میلاد هم صندلی های یک در 

میان را خارج کرده ایم و مبلمان ها با فاصله با هم قرار دارند. 
وی درباره فیلم های مستند و کوتاه هم گفت: تلاش ما این 
بود که بتوانیم آنها را به نمایش بگذاریم، اگر می خواستیم این 
کار را کنیم باید روز بیست و دوم را هم پر می کردیم. از طرفی 
تمام فیلم های مستند یکی دو ماه پیش در پلتفرم ها به نمایش 
درآمده اند و برخی فیلم ها 40 هزار بار دیده شده اند. فیلمی با 

این آمار چرا باید برای 400 نفر نمایش داده ش��ود، فیلم های 
کوتاه هم یک هفته پیش نمایش داده شدند. ضمن اینکه نگران 
سانس بندی و استقبال هم بودیم چون قبلا به نمایش درآمده 

بودند و برای ما درست نبود تماشاگران کمی داشته باشد. 
طباطبایی ن��ژاد درب��اره پیش��نهاد به 
تهیه کنن��دگان ب��رای برگ��زاری آنلاین 
جش��نواره هم گفت: ما پیشنهاد دادیم، 
البته می دانستیم نمی پذیرند. من دبیرکل 
س��تاد صیانت بودم و می دانستم احتمال 
سرقت هست، خودم هم قبول نمی کردم 
یک س��رمایه در فضای مجازی به سرقت 
برود؛ به هر حال سیستم نظارتی چندانی 
در کشور ما نیست. البته پلتفرم های بزرگ 
دنیا هم دچار همین مسأله هستند. ریسک 
بالایی بود که نه ما و نه هیچ تهیه کننده ای 
حاضر به این ریس��ک نبودی��م. در حوزه 
فیلم های سینمایی، اکران آنلاین معنا ندارد. در حوزه مستند 
و فیل��م کوت��اه تمایل به س��رقت کمتر اس��ت ولی در فیلم 
داستانی بلافاصله سرقت اتفاق می افتد و طبیعی بود از این 

کار اجتناب کنیم. 
امکاناکرانهمهفیلمهایبخشسودایسیمرغوجودندارد ■

وی در ادامه درباره امکان به نمایش گذاشتن همه فیلم های 
راه یافته به بخش سودای سیمرغ برای منتقدان و صاحب نظران 
گفت: اینکه ۵7 اثر را اکران کنیم، طبیعتا امکانش وجود ندارد. 
آیا امکان س��انس بندی هست؟ اما اینکه خود علاقه مندان و 
منتقدان با تهیه کنندگان ارتباط بگیرند و آثار موردنظر خود 
را ببینند در دس��تور کار ما نیس��ت و به خود تهیه کنندگان 
برمی گردد. ما از ابتدا اعلام کردیم صرفا فیلم های نامزد شده 
را اکران می کنیم. آن زمان حتی این گزینه نیز مطرح بود که 
همین 1۶ فیلم هم امکان اکران نداشته باشند. همه ۵7 اثر 
مورد داوری قرار گرفتند و کاندیداهای نهایی دوستان داور بیش 

از این 1۶ فیلم نبود و نمی توانستیم تعداد را بالا ببریم. برای 
اضافه کردن فیلم ها بحث هایی هم در میان داوران مطرح شد 
اما بیش��تر کردن این آثار تبدیل به چالش برای سانس بندی 
می ش��د. اگر می شد جشنواره را در طول یک ماه برگزار کرد 
شاید می شد همه ۵7 فیلم راه یافته به بخش سودای سیمرغ 

را اکران کرد.
مسعود نجفی، مدیر روابط عمومی جشنواره در این نشست 
با اشاره به آغاز فروش بلیت های مردمی جشنواره اعلام کرد: 
زدن ماسک برای همه افراد اجباری است و در گیشه سینماها 

حتی یک بلیت هم فروخته نخواهد شد.
طباطبایی نژاد در پاسخ به سوال دیگری درباره امکان اکران 
فیلم هایی غیر از 1۶ فیلم اعلام شده بار دیگر تأکید کرد: در 
سینماهای مردمی 3 سانس نمایش داریم و زمانبندی به دلیل 
کرونا به گونه ای نیس��ت که فیلم دیگری اضافه کنیم. اجمالا 
این موضوع از نظر جشنواره منتفی است و تنها همین 1۶ اثر 

به نمایش درمی آیند.
وی درباره جدی تر ش��دن مشکل اکران به واسطه برگزاری 
جشنواره هم گفت: جشنواره مشکل اکران را بیشتر نمی کند 
اتفاقا یکی از معضلات اصلی ما این است که فیلمی برای اکران 
داده نمی شود. امیدواریم جشنواره رونقی ایجاد کند که صاحبان 
آثار فیلم ها را در نوبت اکران قرار دهند. گمان نمی کنم جشنواره 
به فضای اکران لطمه زده اس��ت، بلکه فکر می کنم جشنواره 
می تواند فضای اکران پررونقی را ایجاد کند.طباطبایی نژاد درباره 
اختلال به  وجود آمده در فرآیند خرید بلیت های مردمی هم 
گفت: ما 3 سینما را در آخرین لحظات به ناوگان اکران اضافه 
کردیم که همین مس��اله موجب اختلال سایت شد ولی الان 

مرتفع شده است.
امکانراستیآزماییتکتکآرایمردمیوجوددارد ■

وی درب��اره آرای مردم��ی و نقش خانه س��ینما بیان کرد: 
بلیت ها بر اساس شماره تماس خریداری می شود. خانه سینما 
در داوری مداخله دارد ولی به ش��یوه س��ال های قبل نیست، 
بلکه سامانه به صورت الکترونیکی کار داوری را انجام می دهد. 
همه کدها در س��امانه ثبت می شود و تمام رای ها را می شود 
ردیابی کرد، پس نیازی به شیوه سال های قبل نیست. در شیوه 
جدید امکان راستی آزمایی هم وجود دارد ولی خانه سینما هم 

می تواند نظارت کند.
طباطبایی نژاد درباره دلیل حذف هیات انتخاب در این دوره 
از جشنواره هم گفت: ما ابتدا که جشنواره را شروع کردیم گمان 
می کردیم تعداد فیلم ها کم باشد. برای اینکه همه فیلم ها مورد 
داوری قرار بگیرند امس��ال استثنا قایل شدیم ولی رفته رفته 
دیدیم تعداد فیلم ها افزایش یافت و شرایط نمایش هم فراهم 
شد اما زمان از دست رفته بود و دیگر نمی شد هیات انتخاب 
ق��رار بدهیم. از این جهت تنها فیلم های نامزد دریافت جایزه 
برای نمایش انتخاب شدند، البته این کار دشوار بود. من خودم 
به عنوان یک همراه از کار هیات داوران راضی هس��تم ولی از 
فیلم های خوبی که جا ماندند اظهار تأسف کردم، چرا که آنها 
هم می توانس��تند باشند ولی گاهی بحث سلیقه است.وی در 
پایان درباره مخالفت یکی از اعضای ش��ورای شهر با حمایت 
مالی شهرداری تهران از جشنواره امسال هم گفت: شهرداری 

حامی ما است و نکته ای پیش نیامده است.

تشریحآخرینتمهیداتلازمبرایبرگزاریجشنواره39فیلمفجر

غ 30 استان میزبان سیمر

سی ونهمین جشنواره تئاتر فجر از روز گذشته به صورت 
آنلاین و حضوری آغاز شد و دبیر این دوره از جشنواره تأکید 
کرد بخش حضوری جشنواره با تأیید و مجوز وزارت بهداشت 

برگزار می شود. 
به گ��زارش »وطن امروز«، محدودیت های کرونایی برای 
فعالیت های فرهنگی و هنری در ش��هرهایی که آمار ابتلا و 
مرگ ومیر ناش��ی از ویروس کرونا پایین آمده، طی ۲ هفته 
اخیر برداشته شده و از این رو راه برای ازسرگیری فعالیت های 
سینمایی و تئاتری هموار شده است،  البته هنوز معلوم نیست 
که این مجوز فعالیت تا چه زمانی اعتبار دارد و آیا بار دیگر 
سینما و تئاتر به دلیل اعمال محدودیت های کرونایی تعطیل 

می شود یا نه. 
در ش��رایط فعلی دست اندرکاران سینما و تئاتر مشغول 
برگزاری ۲ رویداد مهم در این عرصه هستند؛ سی ونهمین 

جشنواره فیلم فجر و سی ونهمین 
جشنواره تئاتر فجر. با برداشته 
محدودیت های کرونایی،  شدن 
برگزارکنندگان جش��نواره های 
فیل��م و تئاتر فجر برای اکران و 
اجرای حضوری آثار برنامه ریزی 
کرده اند که البته این برنامه ریزی 
با رعایت پروتکل های بهداشتی 
و محدودی��ت ظرفی��ت انجام 

می ش��ود. اما نکته ای که طی چند روز اخیر باعث دغدغه 
فعالان و هنرمندان سینما و تئاتر شده این است که وزارت 
بهداشت و همچنین ستاد ملی مقابله با کرونا برای برگزاری 
جشنواره های فیلم و تئاتر فجر مجوز رسمی صادر نکرده و 
به نوعی توپ را در زمین وزارت فرهنگ و ارش��اد اسلامی 

انداخته و مس��ؤولیت برگزاری 
حضوری را بر عهده این وزارتخانه 

گذاشته است. 
سی و نهمین جش��نواره تئاتر 
فجر از دیروز ش��نبه 11 بهمن 
آغاز به کار کرد و در این جشنواره 
قصد بر این است که نمایش های 
ظرفیت  ب��رای  ش��رکت کننده 
مح��دودی از اصحاب رس��انه و 
منتقدان و همچنین در س��الن های بزرگ تر برای مخاطبان 

تئاتری اجرای حضوری داشته باشند. 
حسین مسافرآستانه، دبیر سی و نهمین جشنواره تئاتر فجر 
درباره اینکه آیا وزارت بهداشت و ستاد ملی مقابله با کرونا برای 
برگزاری حضوری این دوره از جشنواره تئاتر فجر مجوز رسمی 

صادر کرده یا نه، به مهر گفت: وزیر محترم فرهنگ و ارشاد 
اسلامی که عضو ستاد ملی مقابله کرونا هستند به ما اعلام 
کردند که مجوز برگزاری حضوری جشنواره صادر شده است. 
ما علاوه بر مجوز، همکاری وزارت بهداش��ت را در برگزاری 
جشنواره تئاتر فجر داشتیم و تمام هنرمندانی که قرار است 
از سراسر کشور وارد جشنواره شوند، مورد تست رایگان کرونا 

قرار گرفته اند. 
وی تأکید کرد: اگر وزارت بهداشت نسبت به رعایت نشدن 
پروتکل ها اعتراض داشته باشد، می تواند معترض شود ولی در 

صورت رعایت پروتکل ها مشکلی وجود نخواهد داشت. 
دبیر سی و نهمین جشنواره تئاتر فجر در پایان تصریح کرد: 
ما بر اس��اس رفع محدودیت برگزاری فعالیت های فرهنگی 
و هن��ری، با حفظ پروتکل های بهداش��تی اقدام به برگزاری 

حضوری سی و نهمین جشنواره تئاتر فجر کرده ایم. 

مجوز برگزاری حضوری »تئاتر فجر« چگونه صادر شد؟

گروهفرهنگوهنر: کنس��رت های موس��یقی و خنده این 
روزهای جزیره کیش، به رغم مخالفت های مردم محلی، گویا 
بهانه ای اس��ت برای عادی سازی شرایط تا منجر به میزبانی 

کیش برای جشنواره موسیقی فجر شود. 
امید حاجیلی، محس��ن ابراهیم زاده، رضا بهرام، مسعود 
صادقلو، حامد آهنگی، حسن ریوندی و... چهره هایی هستند که 
در روزهای آتی برنامه کنسرت ها و طنز خود را در جزیره کیش 
چیده اند؛ برخی کنسرت ها برگزار شده و هم اکنون پیش خرید 
بلیت برنامه های آنها تا 3۵0 هزار تومان نیز قیمت گذاری شده 

و در حال خریداری است. 
از سرگیری فعالیت های موسیقایی که با زرد و آبی شدن 
برخی مناطق کش��ور و صدور مجوز برای چنین بخش های 
هنری، دوباره به جریان افتاده، نگرانی هایی را برای مردم محلی 

کیش به وجود آورده است. 
چراغ نخس��تین کنس��رت پس از چندین م��اه وقفه در 
برگزاری کنسرت زنده و حضوری به دلیل بحران کرونا و لزوم 
فاصله گذاری اجتماعی، توسط »هوروش بند« روشن شد. این 
کنسرت چهارشنبه سی ام مهرماه در مجموعه آوای خلیج فارس 
جزیره کیش در آخرین دقیقه مانده به بامداد در ساعت ۲3:۵9 
به صحنه رفت. اما هنوز موتور کنسرت ها گرم نشده بود که به 
دلیل افزایش شمار مبتلایان به کرونا در کشور و رسیدن هشدار 
به جزیره کیش، این منطقه نیز تمام رویدادهای حضوری را بنا 

بر دستور ستاد کرونا تا اطلاع ثانوی متوقف کرد. 

پس از کاهش آمار فوتی های 
روزانه و آبی شدن برخی مناطق، 
برپایی برنامه ها و کنس��رت های 
موسیقی هم اکنون با منع قانونی 
مواجه نیس��ت ول��ی حرکت به 
سمت مناطق کیش و... در حالی 
اتفاق می افت��د که طی روزهای 
اخیر این مناطق، ش��اهد حجم 
عجیب و آمار چند ده هزار نفری 

از ورود مسافران بوده و بارها چنین اتفاقی موجب حیرت و 
البته نگرانی مسؤولان بهداشت کشور نیز شده است. 

س��عید نمکی، وزیر بهداش��ت درباره هجوم مسافران به 
شهرهای جنوبی بیان کرد: طی چند وقت خیر 1۶هزار نفر 
با لنج و پرواز وارد جزیره های جنوب کش��ور شده اند و تردد 
مسافران بدون ماسک و رعایت نکردن پروتکل بهداشتی در 

سطح شهر سلامت مردم را به خطر می اندازد. 
محس��ن ابراهیم زاده، خواننده ای که طی سال های اخیر 
آورده اقتصادی خوبی را برای تهیه کنندگان و برنامه گذارانش 
به همراه داشته است، 13 بهمن ماه کنسرتی را در تالار شهر 
جزیره کیش برگزار می کند؛ کنسرتی که بلیت های آن از 130 

تا 3۵0 هزار تومان قیمت گذاری شده  است. 
در روزه��ای پیش رو علاوه بر حضور کمدین های معروف 
از جمله حس��ن ریون��دی، حامد آهنگی و اکب��ر اقبالی در 

کنسرت های خنده جزیره کیش، 
مس��عود صادقلو و رضا بهرام هم 
کنس��رت هایی را در این منطقه 

برگزار خواهند کرد. 
داغ ش��دن بازار برگزاری این 
کنسرت ها و امکان تأثیر احتمالی 
آن ب��ر افزای��ش مس��افرت های 
غیرض��روری به جزی��ره کیش، 
همزمان با برخی نگرانی ها بابت 
افزایش دامنه شیوع ویروس کرونا در کشور، با انتقاداتی مواجه 
شده است که هنوز مسؤولان ذی ربط چه در وزارت ارشاد و 
چه در ستاد ملی کرونا نسبت به آن واکنشی نشان نداده اند. 
با توجه به قیمت 3۵0 هزار تومانی بلیت، اگر ۲ نفر بخواهند 
از تهران به کیش سفر کنند، فقط جمع هزینه بلیت رفت و 
برگش��ت و بلیت کنسرت حدود ۵ میلیون تومان می شود و 
این در شرایطی است که هیچ هزینه ای بابت اقامت، تغذیه و 

ایاب و ذهاب جانبی پرداخت نکنند! 
با وجود مخالفت های مردمی و اخطارهای پیاپی ستاد ملی 
کرونا جهت برپایی هر گونه تجمع های مردمی، اخبار درگوشی 
خبر از عادی سازی شرایط و برگزاری پی در پی کنسرت های 
موسیقی و خنده جهت میزبانی جزیره کیش برای بخش پاپ 

موسیقی جشنواره فجر می دهد. 
با این اوصاف مسلما با برگزاری کنسرت و در ادامه جشنواره 

موسیقی فجر شاهد هجوم مسافران و شیوع ویروس کرونا در 
این جزیره خواهیم بود. نکته قابل تأمل، مربوط به ازسرگیری 
فعالیت های موس��یقایی اس��ت که با زرد و آبی شدن برخی 
مناطق کش��ور و ص��دور مجوز برای برپایی کنس��رت و در 
ادامه جشنواره موسیقی فجر دوباره به جریان افتاده و برخی 
خوانندگان به جای فعالیت مجدد در تهران، همگی به سمت 

مناطقی خاص هجوم برده اند. 
محمد کمالی، بخشدار منطقه آزاد کیش درباره برگزاری 
کنس��رت های این روزهای جزیره و عادی ش��دن ش��رایط 
برای میزبانی جشنواره موسیقی فجر، گفت: در حال حاضر 
مستنداتی مبنی بر برپایی جشنواره موسیقی فجر در جزیره 

کیش به دست مان نرسیده است. 
وی افزود: اگر این خبر صحت داشته باشد، با استانداری 
هرمزگان مشورت می کنیم و به طور حتم مخالفت خود را با 
برپایی جشنواره موسیقی فجر در جزیره کیش اعلام می کنیم. 
بخشدار جزیره کیش در ادامه تاکید کرد: قطعا با برپایی 
احتمالی جشنواره موسیقی فجر در این جزیره مخالف هستیم، 
زیرا با توجه به شرایط کرونایی کشور و موقعیت گردشگری 
کیش به هیچ وجه به صلاح نیس��ت که این جزیره میزبان 

جشنواره موسیقی فجر باشد. 
برخلاف مخالفت های مردم، مس��ؤولان و ستاد مقابله با 
ویروس کرونا، تاکنون مجوز های برگزاری کنسرت در کیش 

و در ادامه برپایی جشنواره موسیقی فجر لغو نشده است. 

گزارش»وطنامروز«ازروندبرپاییکنسرتهایپاپدرجزیرهکیشبهرغممخالفتها
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قصهفصلجدید»ازسرنوشت«
دربارهچیست؟

تهیه کننده س��ریال »از سرنوشت« 
درباره برنامه ریزی برای کلید خوردن 
و پخش این سریال بیان کرد: در نیمه 
اول اس��فند تولید آغاز می ش��ود و 
برنامه ریزی این است که پاییز سال 
1400 به پخش برس��د. به گزارش »وط��ن امروز«، اکبر 
تحویلیان درباره سریال »از سرنوشت« که فصل جدید آن 
به کارگردانی محمدرضا خردمندان کلید می خورد به مهر 
بیان کرد: در فصل چهارم سریال »از سرنوشت« به ادامه 
زندگی سهراب و هاشم می پردازیم و حدود ۲ سال از قصه 
فصل قبل می گذرد. وی درباره حضور بازیگران جدید بیان 
کرد: حدود ۶ نفر بازیگر جدید به این فصل از سریال اضافه 
می ش��وند که هنوز در حال رایزنی هستیم و اسامی آنها 
قطعی نشده  است، بخشی هم بازیگران قبلی سریال هستند 
ک��ه در این فصل هم در کار حضور دارند. تهیه کننده »از 
سرنوشت« در زمان تصویربرداری و پخش سریال عنوان 
کرد: برنامه ریزی ما این است که نیمه اول اسفندماه ضبط 
سری جدید را شروع کنیم که حدود ۵ ماه طول می کشد 
و امیدواریم مثل امس��ال که پاییز روی آنتن رفت، فصل 
جدید را هم در پاییز سال 1400 به پخش برسانیم. تحویلیان 
درباره قصه های فصل جدید سریال نیز گفت: آنچه که در 
حال حاضر دغدغه جوانان ماست، محورهای اصلی سریال 
ق��رار می گیرد؛ به کارگیری جوانان، اعتماد به آنها و نحوه 
تعامل با این قشر و همچنین خودباوری جوانان از محورهای 
این فصل از س��ریال است. زندگی و پیچ و خم های آن از 
دیگر موضوعاتی است که در سریال به آن پرداخته می شود. 

دیوارنگاره»مادر«درآستانهروزمادر
درشهرجلوهگرشد

دیوارنگاره جدید میدان ولیعصر)عج( همزمان با روز 
مادر، رنگ مادر به خود گرفت. به گزارش »وطن امروز«، 
جدیدترین دیوارنگاره میدان ولیعصر)عج( در آستانه میلاد 
حضرت زهرا سلام الله علیها و روز زن با شعار »نگاهی به 
دستان مادر کنیم« رونمایی شد. دیوارنگاره »نگاهی به 
دستان مادر کنیم« توسط خانه طراحان انقلاب اسلامی 
تهیه شده است. طراحی گرافیک این دیوارنگاره را محمد 
شکیبا، عکاسی آن را محمد شکیبا و مهدی عسکری و 
نوش��تار را مجتبی حسن زاده برعهده داشته اند و شعار را 

حامد منصوری و پویا سرابی طراحی و اجرا کرده اند.

نمایشعکسهایماندگاربهمن۵7
درپردیسملت

عکس های ماندگار بهمن ۵7 همزمان با آغاز دهه فجر 
در گالری پردیس ملت، به نمایش گذاش��ته می شود. به 
گزارش »وطن امروز«، نمایشگاه عکس با موضوع خیابان 
انقلاب با حضور مجموعه ای از آثار هنرمندان پیشکسوت 
عکاس انقلاب از روز یکشنبه، 1۲ بهمن ماه همزمان با آغاز 
دهه فجر به نمایش درمی آید.  در این نمایشگاه 3۵ اثر از 
عکس های ماندگار زمستان ۵7 از هنرمندانی چون محمد 
صیاد، بهمن جلالی، محمود کلاری، محسن شاندیز، محمود 
حاج محمدی، سبحان قلی کهنبانی، قربان خلیلی و مریم 
زندی به نمایش گذاشته می شود. نمایشگاه عکس »خیابان 
انقلاب« در گالری پردیس ملت واقع در خیابان ولیعصر)عج(، 
ابتدای بزرگراه آیت الله هاشمی رفسنجانی )نیایش(، پردیس 
سینمایی ملت، طبقه منفی ۲ برپاست. گالری پردیس ملت 
به دلیل میزبانی این س��ینما از هنرمندان، اهالی رسانه، 
منتقدان و صاحبان آثار در سی و نهمین جشنواره فیلم فجر 

از ۲۲ بهمن ماه میزبان عموم علاقه مندان است. 

اهدای3۵0میلیاردریالکتاب
دردههفجر

به پیشنهاد مدیرکل دفتر امور چاپ و نشر و موافقت 
مع��اون امور فرهنگی، مبلغ 3۵0 میلیارد ریال کتاب در 
اختیار ادارات کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان ها برای 
توزی��ع در دهه فجر قرارخواهد گرفت. به گزارش »وطن 
امروز« به نقل از روابط عمومی معاونت امور فرهنگی وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی، مجید سامی، معاون دفتر امور 
چاپ و نش��ر با اش��اره به اهدای کتاب ، گفت: کتاب ها با 
ه��دف ترویج فرهنگ مطالعه و کتابخوانی به ادارات کل 
فرهنگ و ارش��اد اسلامی اس��تان ها به ارزش مبلغ 3۵0 
میلیارد ریال ارسال خواهد شد تا از طریق ادارات یادشده 
کتابخانه های مراکز متقاضی از جمله مدارس، مساجد، 
زندان ها، دانشگاه ها، حوزه های علمیه و سایر مراکزی که 
برای گسترش فضای مطالعه در کتابخانه ها برنامه ریزی 
کرده اند، از این کتاب ها بهره مند شوند. اداره کل چاپ و 
نشر وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی علاوه بر اهدای کتاب 
بر اساس تفاهمنامه  های سالانه معاونت امور فرهنگی با 
ادارات کل استانی، در طول سال نیز در مناسبت  های خاص 

کتاب هایی در اختیار استان  ها قرار می   دهد.

تلویزیون

تجسمی

کتاب
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